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Muut asiat 
 
 
Käsittely Anna-Kaisa Luoma-Aho pyysi koontia kunnan päätöksistä tulleista 

valituksista.  
 
 Anna-Kaisa Luoma-Aho ja Heidi Karnaattu pyysivät alamäkipyöräilyreitin 

tilannekatsausta seuraavaan kokoukseen. Kunnahallitus pyytää 
seuraavaan kokoukseen elinvoimajohtajan, elinvoimakoordinaattorin ja 
rakennustarkastajan paikan päälle kertomaan tilannetta.  

 
 Valmiusharjoitukseen osallistutaan tänäkin vuonna syksyllä. 

Poikkeusolojen johtoryhmä on päivitetty viime keväänä.  
 
 Mikael Helistenkangas otti esille sen, että Monetran palkanmaksussa on 

ollut epätarkkuuksia. Epätarkkuudet ovat olleet pääasiassa tuntipalkkaisten 
palkanmaksuissa. Hyvinvointijohtaja on selvittänyt ja tehnyt 
laadunkehittämistä Monetran kanssa asiaan liittyen.   

 
 Kokous päätettiin klo 10.46. 
 
Muutoksenhaku Päätöksestä ei saa tehdä oikaisuvaatimusta, koska päätös koskee 

kuntalain 136 §:n mukaista valmistelua ja täytäntöönpanoa.


